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Röstånga IS – Vision 
Idrott, utveckling, gemenskap och glädje för alla! 
 
Röstånga IS – Verksamhetsidé 
Att med idrott i centrum, möjliggöra utveckling individuellt och i grupp i föreningens 
verksamhet. 
 
Röstånga IS – Kärnvärden 
Idrott – Vi vill skapa en rolig, meningsfull och hälsosam fritid för alla i Röstånga med omnejd.  
Utveckling – Genom öppenhet, nytänkande och långsiktigt engagemang bidrar vi till positiv 
samhällsutveckling. Barn och ungdomar är vår framtid och allt engagemang vi ger dem nu 
kommer ha stor ha stor betydelse för dem och för oss alla längre fram – utvecklas i 
samverkan med omvärlden. 
Gemenskap – En öppen och inkluderande verksamhet där alla är välkomna och ges 
möjlighet till deltagande efter sin förmåga. Allas lika värde är grunden och vi arbetar 
medvetet för att skapa en kultur där alla känner sig delaktiga med stor fokus på jämställdhet 
och mångfald. Alla ska kunna bidra med hela sin förmåga oavsett kön, nationalitet, etniskt 
ursprung, ålder eller sexuell läggning. Föreningen arbetar för att motverka alla former av 
intolerans t.ex. sexism, rasism, homofobi och funkofobi. 
Glädje – Röstånga IS ska skapa en rolig, meningsfull och utvecklande verksamhet. 
Respektera varandra och behandla andra som man själv vill bli behandlad. Stötta, positivt 
kroppsspråk, positiv attityd och ta ansvar för att alla ska känna sig välkomna. 

  
 



 

 

Inledning – Ordförande har ordet  
Året 2019 har varit ett väldigt händelserikt år för Röstånga IS och samtidigt gett oss möjlighet att drömma 

om nästa mål och utvecklingsmöjligheter. 

Året slutade på bästa tänkbara sätt, som varit väldigt utvecklande med många framgångssagor och några 

av dem har Röstånga IS aldrig tidigare varit med om. Framgångarna får inte bara vår förening nytta av, 

utan även kommunen och framförallt alla barn och ungdomar som dagligen är aktiva inom en av världens 

bästa sporter - Fotbollen. 

Det ligger ett stort engagemang och ett hårt arbete bakom alla positiva framgångar som skett 2019. Med 

detta bakom oss, har vi tillsammans skapat ett starkare Röstånga IS med ett större intresse för idrotten. 

Det är fantastiskt att få möjlighet att vara en del av denna lycka och alla goda resultat. 
 

Vi är så stolta över vad våra herrar och damer lyckats åstadkomma under 2019 – ni är super! Ni har 

kämpat som ett lag och visat oss en styrka att tillsammans kan man nå sina mål. 

På ungdomssidan finns det massor utav glädjande framgångar, alla våra underbara barn och ungdomar 

har gjort stora framsteg och utvecklats under årets som gått.  

 

Vi är också otroligt tacksamma och stolta över vårt stora projekt – Freja – som vackert lyser upp 

Odenvallen med sin glans.  

Den 9 november hade vi invigning av vår konstgräsplan – Freja, och det var en dag med aktiviteter och 

musik. Vädrets makter var inte riktigt med oss, men det gjorde inget för det var en god uppslutning trots 

allt. 

Jag inledde mitt tal på invigningen med att berätta om Röstånga IS projektidé som varit levande i upp 

emot 15 år, men att drömmarna faktiskt började redan i slutet av 80-talet, då många med mig önskade 

oss en ordentlig, fullstor grusplan för att kunna ha bättre träningsmöjligheter. 

Det känns fantastiskt att kunna ge våra barn- och ungdomar denna träningsplan, då de varit med i hela 

processen genom olika workshops. Tack vare deras hjälp har vi lyckats tillsammans nå fram och skapa en 

framtid för vår idrottsförening. 

Det är många vi har att tacka, för att detta projekt skulle bli av och mycket bygger på samverkan. 

Samverkan mellan Röstånga IS, Svalövs kommun, Unisport och Akea. Den tid och energi som har lagts ner 

är ovärderlig och vi är så tacksamma att ingen gav upp.  

På dagen gav vi en gåva till några som vi lyfte fram extra. Gåvan var en vacker bok om Röstånga Samhälle 

och den skänktes av Röstånga Turist och Hembygdsförening. 

Ett extra stort tack till Allmänna Arvsfonden, Svenska fotbollsförbundet och Svalövs kommun, för utan 

deras bidrag hade detta aldrig blivit verklighet. Sen vill vi nämna några viktiga personer som betytt mycket 

under hela resan. Bland annat vår projektledare Mattias Larsson, för hans proffsiga hantering kring all 

styrning och administration. Daniel Unnerbäck som betyder mycket för vår förening med hans stora 

engagemang och positiva inställning. Sen tackar vi Unisport och Andreas Jakobsson, för deras sponsring 

och kompetens kring konstgräsplanen, Akea och Joakim Jeppson – för ett kanonjobb och sponsring.  

Vi tackar även Fredrik Jönsson, fd. kommunstyrelseordförande i Svalövs kommun för hans tro på oss, 

Roland Tufvesson, tidigare utbildningschef i Bildningsnämnden för hans engagemang och kraft. Sist men 

inte minst tackar vi en viktig person från Svalövs kommun som har ett stort hjärta och engagemang för 

idrott och fritid, Niklas Fonskov som är fritidschef. 

Freja som vi döpte planen till, som symboliserar kampens gudinna i den nordiska mytologin. Ett väldigt 

passande namn då vår klubb står för en jämställd idrottsförening och vi är väldigt stolta över våra aktiva 

tjejer och killar. Namnet skickades in av Tomas Nilsson och Niklas Rosenkvist som blev vinnarna i vår 

namntävling.  

Ett stort varmt TACK till alla för ett fantastiskt år. Vi är alla en del av föreningens framgångar och alla gör 

ett grymt jobb. Med er alla mår vår förening super! 



 

 

Föreningen 

Styrelsen 

Styrelsen har haft följande sammansättning: 

Ordförande   Birgitta Rydén 

Viceordförande  Jean Andersson 

Sekreterare   Eva Hartman 

Kassör   Cecilia Karlsson 

Ledamöter   Stina Nilsson 

  Marie-Louise Persson 

  Christina Sjöström 

  Jörgen Skoog 

  Magnus Persson 

  Magnus Liljenberg 

Revisorer  Johan Bergstrand 

  Siv Moberg 

Valberedningen Per Sjöström – sammankallande, ordförande 

  Magnus Persson 

  Ola Stigmar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

För föreningens idrottsliga verksamhet har sektioner haft följande 

sammankallande/ansvariga:  

Klubbadministratör  Marko Karjalainen 

Fotbollsgruppen  Magnus Nilsson 

Herrsektionen  Marko Karjalainen 

Damsektionen  Tommy Rydén 

Ungdomssektionen  Daniel Unnerbäck 

Skid- och Motionssektionen Viktor Jensen 

Karatesektionen  Linda Jansson  

 

Föreningens tillfälliga samt tillsvidare tillsatta arbetsgrupper har haft följande 

sammansättning:  

Trivselkommitteen Christina Sjöström 

  Marie-Louise Persson 

  Emma Andersson 

  Stina Nilsson 

Kioskgruppen Marie-Louise Persson 

Sponsorgruppen Stina Nilsson 

  Marko Karjalainen 

  Magnus Persson 

  Jean Andersson 

Loppisgruppen Stina Nilsson 

  Christina Sjöström 

  Anna Haraldsson Jensen 

Konstgräsgruppen Magnus Persson 

  Mattias Larsson 

  Birgitta Rydén 

Vaktmästaren Carsten Jacobs  

 

 



 

 

Styrelsen 

Röstånga IS har under året haft 14st styrelsemöten inklusive årsmötet. Protokoll från 

styrelsemötena är skickade till aktiva medlemmar i de olika sektionerna samt att de finns 

arkiverade hos sekreteraren i en pärm.  

Utöver detta har en del styrelsemedlemmarna tillsammans med övriga medlemmar haft ett 

antal separata arbets- och sektionsmöten inom respektive ansvarsområde. 

 

En kort summering av styrelsens uppdrag för 2019 var: 

• Ansvara för konstgräsprojektet – Freja 

• Planera och besluta om övergripande strategiska frågor. 

• Ansvara för verksamheten både ekonomiskt och innehållsmässigt 

• Fastställa en budget för föreningen och samtliga sektioner 

• Kalla till årsmöte enligt stadgarna 

• På börjat vaccineringen av klubben mot doping 

• Uppdatera och revidera föreningens policy 

• Implementera och informera föreningens reviderade policy 

• Informera samt implementera rutiner/riktlinjer i enlighet med Barnkonventionen  

• Modernisera och uppdatera föreningens stadgar som ska godkännas på 

nästkommande årsmöte 2020 

• Upprätta en verksamhetsplan 

• Följa och ha det yttersta ansvaret för övriga sektioners verksamhet 

• Ansvara för medlemsavgifter, träningsavgifter och serieavgifter 

• Ansvara för hemsidan med hjälp av kommunikationsansvarig 

• Grovplanera/upprätta en aktivitetsplan/budget 2020 

Medlemmar i Röstånga IS 

Medlemsantal: 

Aktiva: 166st 

Passiva: 160st 

Ungdom: 135st  

Medlemsavgifter: 

Medlemsavgifter 2019 

Basmedlem 100 kr 

Karate 400 kr 

Gym 500 kr 

4 - 8 år 300 kr 

9 - 12 år 500 kr 

13 - 18 år 600 kr 

Över 18 år 1 000 kr 

 



 

 

Ungdomsverksamheten 
2019 har varit ett fantastiskt år för Röstånga IS där vi glädjande har haft 135st aktiva barn 

och ungdomar. Dessutom efter sommaren startades ytterligare ett flicklag, F9. Med detta 

nya flicklag fanns det nu 7 lag i föreningen, som kunde erbjudas för flickor att vara med i. 

Naturligtvis ska inte det förringas att föreningen även har 7 lag som pojkar kan utvecklas till 

duktiga idrottare.  

Till seriespel 2019 anmäldes 8 lag, 4 flicklag och 4 pojklag, där barnen upp till 12 år spelade 

utan resultat, ingen tabell, ingen seriefinal. Våra yngre stjärnor, Knatte, Boll och Lek äldre 

samt Boll och Lek yngre har haft skoj på fotbollsplanen och byggt upp läran inom fotboll 

genom att leka med bollen.  

Träningar har genomförts av 

engagerade ledare som har lagt 

ner mycket tid på våra 

underbara ungdomar för att de 

ska utvecklas, ha kul ihop och 

trivas i föreningen.  

Vi har även genom vårt goda 

samarbete med närliggande 

föreningar som Ljungbyheds IF, 

Kågeröds BOIF samt Svalövs BK 

kunnat föra flick- och 

pojkfotbollen framåt och skapat 

möjlighet för barnen och 

ungdomarna att spela boll. 

Aktiviteter under året har bland annat varit cuper, fotbollsskola, sommaravslutning och vår 

årliga uppskattade julavslutning vid Karlsrobadet i Eslöv.  

 



 

 

Verksamhetsberättelse för Boll & Lek yngre 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

Truppen 

David Svedberg tillsammans med Magnus Nilsson, startade bollaktivitet för de minsta och var tränare 

för Boll och Lek Yngre fram till juni 2019. Därefter hoppade Anna Haraldson Jensen in i slutet av 

våren som tränare för att efter sommaren leda gruppen tillsammans med Hanna Norrby och Olof 

Jensen.  

Det är en härlig grupp om 15 barn som är varit med under året. 

Aktiviteter 

Träning 

Gruppen har haft ca. 25 träningstillfällen under året. 

Träningsnärvaro 

Det finns ett stort intresse för att röra sig tillsammans och leka med inslag av bollar och bollspel i 

gruppen. Vi brukar vara ca 10 - 12 barn per träning.  

Årets höjdpunkt 

Att sätta igång efter lov och uppehåll med alla förväntansfulla och leksugna barn!  

Mål 2020 

Vi vill att de ska känna att det är kul att röra sig tillsammans och leka fram koordination med bollar, 

lite skott med boll. 

Sammanfattning 

Året har varit härligt! Stort engagemang bland barnen och mycket spring i benen, skott- och bollglada 

händer och fötter. Oavsett väder och vind, inne eller ute. Mycket glädje och fin sammanhållning! 

 

 

 

 

 



 

 

Verksamhetsberättelse för Boll & Lek äldre 2019 

 

 

 

 

 

 

 

Truppen 

Gruppen har varit ca.18 spelare, både pojkar och flickor, som är födda 2012 och 2013. Det har under 

året tillkommit en del nya spelare under året samtidigt som några valt att lämna. Tränarstaben Ola 

Stigmar och Christofer Lövgren har coachat laget  

Aktiviteter 

Träning 

Träningarna har under den kalla säsongen varit inomhus i Röstångas idrottshall på tisdagar. Under 

utesäsongen har det även varit träning en gång i veckan på tisdagar på Odenvallen. 

Träningsnärvaro 

På träningarna deltar runt 12 stycken barn i snitt.  

Seriespel/matcher/cuper 
Vi har under året spelat sammandrag tillsammans med några av våra vänner från nord/nordväst 

Skåne, såsom Ljungbyhed, Klippan, Åstorp, Eket, Kopparmöllan, Vedby Rönne och Perstorp. 

Årets höjdpunkt 

Höjdpunkten är barnens fantastiska glädje, kämparanda, fair play, utveckling och framför allt 

kamratskap barnen emellan.  

Mål 2020 

Från att ha spelat 3 mot 3 under 2019 kommer gänget att fortsätta sammandrag ett år till, men nu 

som 5-mannalag. Så målet är att utveckla det redan goda samspelet barnen emellan och samtidigt 

hitta rätt i ett nytt spelsystem samt nu (äntligen) få ha en riktig målvakt. Det kommer att bli 

uppskattat. 

Sammanfattning 

Fotbollssäsongen 2019 började i april i Perstorp med ösregn och minst sagt mild temperatur. Barnen 

var supertappra och kämpade på.  

Efter påsk hade vi vårt sammandrag i Röstånga och den tillställningen blev välbesökt.  

När vi började träna efter sommaren hade vi tappat några spelare, men nya tillkom. Den fina 

stämningen i gruppen gjorde att de nya barnen togs in på ett fint sätt i gemenskapen direkt. 

I september avslutades sammandragen med en träff i Ljungbyhed, där det även blev en uppvisning 

som final. 



 

 

Verksamhetsberättelse för Knattelaget 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Truppen 

Gruppen har under året bestått av 6 killar och 8 tjejer som är födda 2011. De har med varierande 
närvaro tränat och spelat. Ledare för gruppen har Johan Nävelsö varit.   

Aktiviteter 

Träning 

Under vårsäsongen tränades det två gånger i veckan, totalt 28 stycken gånger, tisdagar och 

torsdagar.  Efter sommaren blev det 27 träningar totalt. Under hösten började killarna träna en gång 

i veckan med de ett år äldre killarna och tjejerna tränade med F10.    

Träningsnärvaro 

På träningarna var vi under våren 8-10st på träningarna och under hösten var killarna på sin enskilda 

inomhusträning oftast varit fem stycken. 

Seriespel/matcher/cuper 
Vi har under året spelat sammandrag tillsammans med några av våra vänner från nord/nordväst 

Skåne, såsom Ljungbyhed, Klippan, Åstorp, Eket, Kopparmöllan, Vedby Rönne och Perstorp. Det blev 

8 stycken sammandrag där vi spelade hemma i Röstånga den 4 maj. Inomhus deltog vi med ett P8 lag 

i Svalövs cupen den 23 november, vilket blev en upplevelse för barnen. 

Årets höjdpunkt 

Höjdpunkten är som nästan alltid den fina avslutningen i Eslöv med bad och gemensam 

prisutdelning.  

Mål 2020 

Målet för 2020 är att få ihop killarna tillsammans med P10 laget och spela serispel i sjumanna och att 

tjejerna får spela sjumanna med F10.   

Sammanfattning 

Ett bra år med otroligt engagerade spelare och föräldrar ska bli kul att följa dem under 2020 och se 

hur de växer. De har alla utvecklats och haft roligt under 2019. 



 

 

Verksamhetsberättelse för flickor F9 och F11 2019 

Truppen 
Vid årets start fanns ett flicklag som anmäldes till F11 vid 
seriespel. Det var ett stort gäng tjejer som gjorde att vi 
glädjande kunde starta ytterligare ett tjejlag, F9.  
Tränarstaben bestod av Jean Andersson, Lyndon Wells 
samt Per Sjöström, men ganska tidigt på året kom Hanna 
Nilsson från damlaget in som ett tillskott och hon var 
väldigt uppskattad av tjejerna. Dock tog Hanna en paus 
efter sommaren för att göra andra uppdrag.  
Vi ser verkligen fram emot den dagen, när Hanna kommer tillbaka med sin positiva energi. 
I samband med det nya flicklaget kom ytterligare en ledare in gruppen Mette Buchberg och i slutet av 
året har Caroline Laskai tillkommit. Mette och Caroline sköter lagen tillsammans med Jean och Per, 
då Lyndon pausade sitt tränaruppdrag i slutet av augusti. Magnus Nilsson är även delaktig i lagen 
med teknikträning en gång i veckan samt att Christina Sjöström har varit en jättestor hjälp under 
höstsäsongen med det administrativa.  
Vi har under året fått flera nya spelare i båda lag – Nu är det totalt 25 tjejer som spelar, vilket är 
väldigt positivt inför 2020. 

Aktiviteter 

Träning 

Träningstiderna ändrades under året från 1 till 2 gånger i veckan (tisdag och torsdag) och vi har bara 

haft ett längre uppehåll vid höstlovet (övergång från utomhus till inomhus). Det har varit riktigt 

positiv feedback från tjejerna kring detta.   

Magnus ”Bullen” Nilsson har hjälpt med träningen en gång i veckan med F10 tjejer, för att få mer 

teknikträning. 

Träningsnärvaro 

På träningarna deltar i snitt 16 spelare. 

Seriespel/matcher/cuper 

Två lag har varit anmält – ett 5-manna F9 och ett 7-manna F10 

Vi har spelat seriespel och ca 10 matcher/lag. Ett inomhus cup i mellandagana för båda lag. 

Årets höjdpunkt 

Att vi har lyckats att få med fler tjejer i gänget som spelar fotboll på träningen. En en höjdpunkt är 

invigningen och användning av Freja, vår nya konstgräsplan. 

Mål 2020 

Att alla ska känna sig välkomna, uppleva att de blir sedda och hörda, och ha det roligt. 

Att få in en lag-/klubbkänsla hos alla och att de äldre ser spelet och att det är naturligt att hjälpa de 

yngre spelarna. Vi ska göra mer socialt tillsammans, så det inte bara är fotboll.  

Fokusera mer på teknikträning och att få ett självförtroende till att driva.  

Sammanfattning 2019 

Speciellt att lära att känna alla tjejer och att se de fortfarande trivs med att träna fotboll. Sen har det 

varit skoj att märka intresset och att tjejerna tar med sig nya spelare/kompisar, vilket gjort att vi 

lyckats skapa två lag som tjejerna har glädjen vara en del av. Enligt Mette Buchberg har det varit ett 

väldigt lärorikt år för henne. Att gå från förälder till ansvariga ledare, lära känna klubben, rutiner 

(fortfarande en del saken, som kan bli bättre – vilket klubben jobbar med) samt lära känna andra 

tränare. Hitta sin plats och rutin, har varit utmanande/utvecklande och framförallt roligt. 



 

 

Verksamhetsberättelse för pojkar P10 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Truppen 

Vi har under året haft 15 spelare. 

En tränare med stöttning av ungdomsspelare. 

Aktiviteter 

Träning 

Träning har under utesäsongen varit två gånger i veckan, måndagar och onsdagar på Odenvallen och 

inomhus i Röstånga inomhushall samt Båghallen, Svalöv 

Träningsnärvaro 

På träningarna deltar runt 13 stycken spelare i snitt. 

Seriespel/matcher/cuper 
Vi har under året spelat i nordvästra serien för barn födda 2009, Marieholmscupen i februari samt 

Svalövscupen i november. Många matcher med riktigt bra motstånd. 

Årets höjdpunkt 

Flera höjdpunkter under året, men två saker utmärker sig; inomhusturneringen i Marieholm 
uppskattades på flera sätt, dels mötte vi bland annat ett superduktigt tyskt lag samt att vi deltog i en 
riktigt generös utlottning efteråt.  

Andra saken som måste lyftas fram är barnens starka lagkänsla som växt under året, fast vi haft 
många tuffa matcher har de aldrig gett upp, vilket motståndarlag och publik upprepade gånger 
berömt spelarna för. 

Mål 2020 

I början 2020 slås tidigare knattelaget ihop med P10 och vi kommer att spela två lag i P10-serie, 

nordväst. Vi är nu vana vid 7-mannaspel och målet är att spela ihop oss och bli ett starkt lag med 

fortsatt samma fina sammanhållning. 

Sammanfattning 

Spelarna har haft stor närvaro på träningarna och har genuint kul tillsammans, under året har ett 

flertal spelare tillkommit vilket bidragit till stor bredd på truppen. Spelarna har utvecklats oerhört 

under året och nyfikenheten är stor att lära sig nya saker.   



 

 

Verksamhetsberättelse för pojkar P11 – Kågeröd och Röstånga 2019

 
Truppen 

6 stycken i början på året och precis för årsskiftet så fick vi ytterligare två. Ledarna från Röstånga är 
Richard Nennebrandt och Daniel Unnerbäck. 

Aktiviteter 

Träning 

Två träningar i veckan, uppehåll endast under juli  

Träningsnärvaro 

Denna grupp har en hög träningsfrekvens och det är bara i undantagsfall som någon inte tränar. 

Seriespel/matcher/cuper 

Har tillsammans med Kågeröd ställt upp i en resultatlös serie C. De har kämpat och i vissa fall hållit 

jämna steg med motståndarna. Tyvärr har vissa motståndarlag ställt upp med lag som skulle varit i en 

A-grupp och med motiveringen att det här är ju våra sämsta spelare. Det innebär att de redan vid 

elva års ålder, eller troligen tidigare gör indelningar.  

Vi har också ställt upp i Billeberga straffcup, Svalövscupen och Sölvesborgscupen under året. 

Årets höjdpunkt 

Att det här laget aldrig ger upp! Inför varje match är vi världsmästare och efter varje match är man 
ändå hyfsat nöjd och hittar ljusglimtar. 

Mål 2020 

Att alla ska fortsätta och att vi ska utveckla en bra laggemenskap 

Sammanfattning 

Fotboll är för alla, alltid och så länge som möjligt! 

 



 

 

Verksamhetsberättelse för flickor F13 – Röstånga, Kågeröd, Svalöv 2019

 
Truppen 

5 tjejer när säsongen började och 7-8 när vi slutade. Samma fördelning i Svalöv, vilket innebär att vi 
numera är en stor trupp. Ledarna från Röstånga är Richard Nennebrandt och Daniel Unnerbäck.  

Aktiviteter 

Träning 

Två träningar i veckan, endast uppehåll under juli. 

Träningsnärvaro 

Vi har alternerat träningarna och haft en i Svalöv och en i Röstånga i veckan. Träningsfrekvensen har 

varit bra, även om vi önskar att det alltid är alla. Glädjande är att några i laget har andra sporter och 

rör på sig mycket. Några i laget går på Linåkers fotbollsakademi och den första terminen innebär 

ökad träningsfrekvens och då kan lite förslitningsskador uppstå. 

Seriespel/matcher/cuper 

Ett lag i seriespel. Under våren började vi i B-serien och kom där på andra plats. I A-serien under 

hösten slutade vi på femte plats av 10 lag, vilket är fantastiskt bra. 

Laget har under året också varit med i Svalövscupen, Karlshamns vårcup, Sölvesborgscupen samt 

Sportlovscupen. 

Årets höjdpunkt 

Det här laget slutar aldrig förvåna oss. Ständig utveckling och bra lagsammanhållning. Att det 
dessutom tillkommit 6-7 spelar under året visar på att detta lag vill man tillhöra. Ge laget något år 
ytterligare så är vi övertygade om att vi har ett av de bättre lagen i Skåne.  

Mål 2020 

Att utvecklas som individer  



 

 

Verksamhetsberättelse för pojkar P13 – Röstånga, Ljungbyhed 2019 

Truppen 

Vi var 14 spelare i truppen, var av 5st är 
från Röstånga 
Vi är 2 ledare från Röstånga, Mats Blücher 
och Patrik Persson och 1 ledare från 
Ljungbyhed, Jonas Pettersson.  

Aktiviteter 

Träning 

Två träningar i veckan, måndagar och 

onsdagar.  

Under året hade vi ett litet träningsläger 

med träning i Klippan på 

lördagsförmiddag med lunch i Röstånga IS klubbhus. Eftermiddagen hyrde vi Röstånga idrottshall och 

spela bland annat pingis. På kvällen hade vi enskilda samtal med spelarna och övernatta sedan i 

klubbstugan. Lägret avslutades med träningsmatch mot Eket. 

Träningsnärvaro 

Vi har varit i snitt 10-11st på träningarna. 

Seriespel/matcher/cuper 
Deltog i 4 cuper. Arena cup i Kristianstad, Skadevicup Skövde, Svalövcupen Svalöv och 
Billebergastraffcup Svalöv. Vi gick vidare från gruppspelet i alla cuper med en 3 plats i 
Billebergastraffcup som höjdpunkt. 
I seriespelet deltog vi på våren i P 13 Nv B2, med 8 vinster 1 oavgjord och en förlust. Detta gjorde att 
vi flyttades upp i Nv A och fick där möta tuffast möjliga motstånd. Det blev 1 vinst 1 oavgjord 8 
förluster. 

Årets höjdpunkt 

Höjdpunkten var definitivt Skadevicupen i Skövde. Spelarna skötte sig exemplariskt, ett helt gäng 
föräldrar var med och stöttade upp och hade minst lika trevligt som spelarna. Detta gjorde att vi 
direkt efter sista matchen kände alla att detta vill vi göra om! 

Resultatet var ok med 1 vinst 1 oavgjord och 1 förlust . Detta gjorde att vi hamna i B slutspel där vi 
tyvärr åkte ut direkt. 
Detta var första cupen vi var iväg 3 nätter och med matcher 3 dagar i sträck. Känns som vi saknade 
rutin på detta. Sista dagen när det var dags för slutspelet lyckades vi tyvärr inte få igång våra spelare 
vilket gjorde att vi åkte ut mot ett lag som var sämre spelmässigt än vi, men som hade väldigt mycket 
mer energi. Kändes sådär. 
Där har vi ledare lite att fundera på hur vi ska lyckas bättre med det till 2020. 
  

Mål 2020 

Målet för 2020 är att utveckla vår spelidé. Bli bättre på att vinna tillbaka bollen snabbt efter bolltapp 

samt att alltid ha som mål att vara det spelförande laget. Sen givetvis att varje spelare skall utvecklas 

individuellt. 

Sammanfattning 

Vi har tappat Dyland Wells som valt att gå till Svalövs BK och sen hälsar vi glädjande Gabriel Rydén 

välkommen in i gänget. 

Vill till slut tacka Jonas Petterson från Ljungbyhed IF för ett väldigt bra samarbete. 



 

 

Verksamhetsberättelse för flickor F15 – Kågeröd, Röstånga, Svalöv 2019 

 
Truppen 

Vi var 15 spelare i truppen, var av 4st är från Röstånga 
Vi var 1 ledare från Röstånga, Richard Nennebrandt och  3 ledare från Kågeröd, Sara Fredriksson, 
Kenneth Persson och Markus Friberg. 

Aktiviteter 

Träning 

Vi har haft 2 träningar i veckan, tisdagar och torsdagar. Där vi tränat i Röstånga på tisdagar och i 

Kågeröd på torsdagar. 

Träningsnärvaro 

Vi har haft en god uppslutning på träningarna  

Seriespel/matcher/cuper 
Vi har under året spelat 17 seriematcher och av dessa har 7 vunnits, 2 oavgjorda och 8 förlorats. 

Laget placerade sig i mitten av tabellen både under vårens och höstens seriespel.  

Vi har under året varit med i några inomhuscuper och under sommaren deltog laget i 

Sölvesborgscupen, där resultaten var blandade med vinster och förluster. 

Årets höjdpunkt 

Höjdpunkten är var sommarens cup i Sölvesborg.  

Mål 2020 

Från och med 2020 har vi startat en samverkan med damlaget genom att ha en gemensam träning i 

veckan, för att bredda truppen och utvecklas både på individ- samt gruppnivå.  

Sammanfattning 

Laget hade lite oflyt vid vissa matcher och vi känner alla att vi borde hamnat högre upp i tabellen. Vi 

ser det positivt att några av tjejerna i laget har och spelat i damlaget. 



 

 

Verksamhetsberättelse för pojkar P16 2019 

 
Truppen 

Gruppen bestod av ca. 13 spelare och två ledare, Magnus Liljenberg och Jonas Roslund.  

Grunden i laget var 04:or, men vi beslöt oss för att prova spela i P16 för att slippa dispenser på våra 

03:or. Detta var ett stort steg för vår lilla trupp. 

Aktiviteter 

Träning 

Träningarna var 2 dagar i veckan, måndagar och onsdagar, totalt ca. 100 träningar  

Träningsnärvaro 

Träningsnärvaron var i snitt 80%.  

Seriespel/matcher/cuper 
Vi har under året spelat 10 matcher under våren och 12 matcher (9-manna) under hösten. 

Årets höjdpunkt 

Höjdpunkt var att Geten, Jonathan Roslund gick vidare i STU 04:or och att Theo Rydén kom tillbaka 

till truppen från Höörs IS. 

Att få spela seniorfotboll, 11-manna. 

Sammanfattning 

Detta var ett tungt år för båda spelare och ledare. Efter en tung vårserie började vi träna med A-laget 

med ett gott resultat. Vi gick även ner och spelade 9-manna på grund av skador m.m. Vi började hitta 

tillbaka vårt spel och vi även med oss några vinster. 

 

 

 

 



 

 

Seniorverksamheten 
Vilken prestation våra båda seniorlag lyckades göra i år. Innan höstsäsongen drog igång låg 

både herrlag och damlag som tabelletta, och de lyckades att strida i toppen hela vägen ut. 

Det har varit spännande och underhållande att få följa dessa duktiga fotbollsspelare och 

ledare, samt att få glädjas tillsammans med dem över deras uppnådda mål. Det finns en god 

gemenskap och glädje lagen. 
Totalt har Röstånga IS under året haft ca. 50st aktiva seniorer som gjort en strålande säsong. 

Seniorerna har under året varit 

delaktiga i en del föreningsaktiviteter så 

som loppisen, junioravslutningen och 

invigningen av Freja, konstgräsplanen. 

Dessutom sköter seniorerna varandras 

kioskverksamhet vid hemmamatcher. 

I Röstånga IS är det viktigt att vi arbetar 

tillsammans och att alla känner en 

delaktighet. Det gäller lika väl på samt 

utanför fotbollsplanen. I år har vi 

strävat efter att involvera samtliga 

spelare, så att de får en förståelse för 

föreningens värdegrunder och policy. 

 

 



 

 

Verksamhetsberättelse för damlaget 2019 

Truppen 

Gruppen består av 
17st damlagsspelare 
med 5st förstärkningar 
från F15 truppen.  
 
Tränarstaben består 
av 2st ledare, Tommy 
Rydén och Agneta 
Nielsen. 

Aktiviteter 

Träning 

Träningar tisdagar och 

torsdagar med start 

från sista veckan i 

januari till mitten av 

oktober. Innan uppehållet höll vi 3st träningar i november för att nya spelare skulle kunna provtränas 

hos oss. 

I slutet av mars hade vi träningsläger från fredag till söndag i Båstad som var mycket uppskattat. 

Träningsnärvaro 

Vi har haft i snitt varit 14st på träningarna. 

Seriespel/matcher/cuper 
Spelade i div 4 NV med 9 lag och vi gick obesegrade genom serien med 12 vunna matcher och 4 
oavgjorda matcher gjorde att vi slutade 2:a i serien efter Strövelstorps GoIF. 
Målskillnad 73 – 19, 40 poäng. 
 
Bäste målskytt i serien: 
Mikaela ”Mini” Mikaelsdotter med 13 mål 
Ida Malm med 12mål 
Sanna Nyborg och Amanda Wijkander-Jönsson med 11 mål. 
 
Flest spelade seriematcher: 
Erica Rydén, Emma Leonardsson, Amanda Wijkander-Jönsson med 16 st 
Ida Malm, Sanna Nyborg, Sofia Dehlin-Nilsson med 15 st. 

Årets höjdpunkt 

Att vi klarade att gå obesegrade genom seriespelet 2019. 

Mål 2020 

Vårt mål 2020 är att etablera oss i division 3. 

Sammanfattning 

Året har varit ett positivt år för damlaget. Vi har tappat några tjejer och fått in några nya. Vi har även 

haft några tjejer från F15 som fått möjligheten att spela med oss och gjort det riktigt bra. Det har 

börjat bli konkurrens om startplatserna och detta har bidragit till att vi haft en otroligt bra säsong. Vi 

avslutade säsongen på ett starkt vis och gick obesegrade genom serien. 



 

 

Verksamhetsberättelse för herrlaget 2019 

Truppen 
Gruppen består av 30st 

herrlagspelare, där tränarstaben 

bestod av tränaren, Tommy Haglund 

och lagledaren Jörgen Skoog. 

Aktiviteter 

Träning 

Träningar var måndagar och 

onsdagar från första veckan i januari 

till oktobers slut. Vi höll en månad 

ledigt för att sen börja träningen 

tillsammans med vår nya tränare Tim 

Hansson igen från november till veckan innan jul. Vi hade inget träningsläger i år. 

Träningsnärvaro 

Träningsnärvaron har varit varierande med 15 – 25st på träningarna, där P16 anslöt efter 

vårsäsongen. 

Seriespel/matcher/cuper 

Vi har under året spelat i div 7 NV med 9 lag och totalt 16 matcher. Det blev 12 vinster, 1 oavgjord 

och 3 förluster som resulterade i att vi slutade 2:a i serien efter Vallåkra IF. 

Målskillnad 49 – 17, 37 poäng. 

Bäste målskytt i serien: 

Niklas Rosenkvist med 11 mål 

Eric Lörd med 5 mål 

Albert Christensson, Alexander Rydén, Jacob Karlsson, Rasmus Olsson med 4 mål. 

Flest spelade seriematcher: 

Markus Andersson, Melvin Bergendorf, Daniel Olsson 15st 

Niklas Rosenkvist, Simon Karlsson, Markus Linné Pettersson 14st 

Årets höjdpunkt 

Höjdpunkten var att vi klarade vårt mål att gå upp i division 6 direkt. 

Mål 2020 

Vårt mål 2020 är att ligga på den övre halvan i serien och bygga upp ett stabilt division 5 lag. 

 

Sammanfattning 

Hela året har varit positivt, trots att det började lite trevande. Med sjukt bra moral i laget och med 

vinster som bara fortsatte, lyckades vi säkra avancemanget och kunde i de sista omgångarna spela 

mer avslappnat.  Det finns en bra konkurrens i laget och att P16 killarna har börjat komma in och 

visar att de vill också vara med och fightas. 

 



 

 

Fotbollsgruppen 

Fotbollsgruppen har tillsammans med ledare 

och tränare träffats ca. 8 gånger för att planera 

allt ifrån träningstider, material, lagindelningar, 

matchsättning m.m. 

Samtliga tränare har gått ”Grönt Kort” 

utbildning som handlar om Fair Play. Grönt kort 

finns för att lyfta fram och visa när någon 

spelare har utmärkt sig på ett schysst sätt.  

 

Röstånga IS tränarteam har fått 5 nya juniorledare/tränare vilket är fantastiskt och vi ser ljust 

på framtiden. Herrlagets tränare Tommy Haglund valde att inte förnya sitt kontrakt och Tim 

Hansson är herrlagets nya tränare. 

Vi har samverkan mellan 

föreningarna Ljungbyhed, Kågeröd 

och Svalöv, där tränarna i lagen P13, 

P11; F13 och F15 har haft ett bra 

samarbete och kommer fortsätta 

även nästa år 2020. 

I vårt samverkande arbete är även 

våra ledare delaktiga i Svalövs 

campen som är en fotbollsskola 

under sommarlovet. Christofer 

Lövgren tillsammans med Johan 

Nävelsö och Ola Stigmar var 

delaktiga och tog hand om 

Knattecupen som är ett 

arrangemang som Ljungbyheds IF 

håller i. Cupen startar i Ljungbyhed 

och sen har man varsin matchdag under säsongen där lagen spelar mot varandra. 

Avslutningen spelas hos Ljungbyheds IF och den brukar vara väldigt uppskattad. 

 

 

 

 

 



 

 

Skid- och motionssektionen 2019 
Skid- och motionssektionen avger härmed följande berättelse för 

verksamhetsåret 2019, föreningens 39:e verksamhetsår. 

Styrelsen i sektionen har haft följande utseende:  

Sammankallande och kassör Viktor Jensen 

Sekreterare    Benny Jönsson 

Ledamöter    Maria Persson 

Nisse Nilsson 

Nisse Olofsson 

Gunnar Friberg 

Per Sjöström 

Martina Malmström 

Vi har under året haft 7 protokollförda sammanträden och antalet medlemmar 88 st. 

Bastun 

Sektionen har under vintern svarat för bastubad i omklädningsrummen. 

Skåneleden 

Sektionen har ansvarat för märkning och tillsyn av Skåneleden från Nackarps gård till Gällatorpet 

inklusive vindskyddet på Gällabjär. Bidrag för detta har utgått från Svalövs kommun. 

Elljusslingan 

Sektionen har ansvarat för underhåll och skötsel av elljusslingan. 

Gymmet 

Till gymmet har det köpts in nya redskap och reparation och underhåll av lokalen har gjorts. 

Skid- och motion tackar alla som på något sätt stöttat vårt arbete. 

Viktor Jensen, Maria Persson, Gunnar Friberg, Nisse Olofsson, Nisse Nilsson, Benny Jönsson, Per 

Sjöström, Martina Malmström 

 

 

 

 



 

 

Sakura Dojo Röstånga, Shotokan Karate sektionen 2019 

Karatesektionen avger härmed följande berättelse för verksamhetsåret 2019. 

Styrelsen i sektionen har haft följande utseende:  

Sammankallande, kassör, sekreterare Linda Jansson  

Ledamöter    Attila Guzoran 

Mats Nilsson 

Vi har under 2019 haft 17 betalande medlemmar  

Sektionen arbetar för att få utöva karate i karate förbundet JKS regi.  

Ansökan är sedan 2017 under behandling och vi är fortfarande med i förbundet på prov med allt vad 

det innebär. Våra förhoppningar är att vi får vårt godkännande som fullvärdig medlem i 

karateförbundet JKS under början av 2020. 

Under året har vi arrangerat en egen gradering där både de stor och små medlemmarna graderades. 

Vi har ett samarbete med Hässleholms karateklubb, där vi får deltaga på träningar, graderingar och 

läger. Några av våra små medlemmar deltog i Hässleholms decemberläger. Vi har också blivit 

tillfrågade att bli vänmedlemmar i Attilas hemmaklubb i Ungern, detta innebär att vi blir inbjudna till 

att delta i deras träningsläger och få äran att delta i deras lokala tävlingar i Ungern. Vi har speciellt 

blivit inbjudna att närvara till deras 25 års jubileum i november 2020. Detta efter att Attila och några 

av våra medlemmar närvarande och gjorde väldigt fina insatser på deras tävlingar i oktober månad 

med flera placeringar. Organisationen som vill ha oss som deras svenska partners heter SKDUN 

KARATE ORGANIZATION med Huvud sensei Aurul Pateu mec 7 Dan. Klubben heter Dombovar Karate 

Klubb. 

Vår Sensei Attila har detta året tillsammans med sin son Andras utbildat sig och blivit godkända som 

tränare och domare för para Karate . Under 2020 kommer sensei Attila och Andras åka till Moskva i 

Ryssland där Attila ska vara huvuddomare i VM i paraKarate. (comfort referee) (handikappkarate) 

Vi har under året köpt in karatedräkter, bälten och karatepass till medlemmarna. 

Karate Shotokan, Sakura Dojo Röstånga tackar alla medlemmar och alla som på något sätt stöttat 

vårt arbete under året. 

 

Linda Jansson  Sensei Attila Guzoran  Mats Nilsson 

 
 

 

 



 

 

Odenvallengruppen 
Röstånga IS stora byggprojekt med att etablera en konstgräsplan på Odenvallen påbörjades vid 

midsommar, där vi bytte ut grusplan/parkering till konstgräs. Målet har varit att bygga en 7-manna 

konstgräsplan för att förlänga utomhussäsongen och slippa de långa och många körningar för att 

kunna ha en kvalitativ vinterfotbollsträning. Genom att nu ha denna träningsplan i Röstånga kommer 

vi nu att öka spontanidrottandet och skapa bättre träningsmöjligheter för våra ungdomar. 

Vår konstgräsplan är bland de första i Sverige med ett miljöanpassat granulat. Saltex BioFillTM, är 

världens första 100% växtbaserade ifyllnadsgranulat och är fullt återvinningsbart konstgrässystem. 

Detta val kändes mycket viktig för oss. 

Arbetet med att anlägga vår nya träningsplan stod entreprenören 

Akea för, och de arbetade under många veckor med grundarbetet, 

som är viktig för att en konstgräsplan ska hålla under lång tid och 

hindra att framtida sättningar uppstår. 

Den 9 november hade vi invigning och träningarna drog igång 

direkt veckan efter – fantastisk känsla.  

Övrigt arbete med iordningställande av vår gräsfotbollsplan 

gjordes av ideella krafter och den blev väldigt fin. Efter att 

kommun levererade 80 ton grus toppdressade vi själva planen 

och det blev många och sena timmar, ett extra stort tack till 

Magnus Liljenberg, Jonas Roslund, Magnus Persson, Jean 

Andersson och Elias Olofsson. 

I september hade vi inbrott i vår 

klubbstuga och vår fina ytterdörr 

förstördes, där både dörr och 

karm fick bytas. Tjuvarna tog 

med sig vår kopiator och mat 

från kiosken. 

 

En händelse som kunde ha slutat riktigt illa var en brand som 

uppstod i bastun. Som tur var upptäckte en herrlagspelare, Rasmus 

Hansson det under träningen och räddade vår omklädningsbyggnad. 

Sen har herrlagsspelarna Rasmus Hansson och Oscar Nilsson 

renoverat och iordningställt herrarnas och damernas bastu. Ett stort 

tack för er hjälp här.  

Sen ett stort tack till vår vaktmästare Carsten Jacob har underhållt 

och skött vår anläggning Odenvallen tillsammans med Solomon 

Berhane. Solomon Berhane har slutat hos oss och vi önskar honom 

lycka till i framtiden. 



 

 

En bildsamling av Frejaprojektet 

 



 

 

Trivselkommitteen 
Aktiviteter  
Trivselkommitteen har under året arrangerat avslutningar, invigning, gåsafotboll 

och fest.  

Dagarna innan midsommar hade vi en fantastisk fotbollsavslutning för juniorerna 

med ett underbart väder. Det var så roligt att se alla glada barn, ungdomar och 

föräldrar som var med och det engagemang som fanns vid alla stationerna. 

Damlaget hjälpte till att hålla i några av tävlingarna, stationerna.  

Vid grillen var det fullt sjå att servera korv och bröd.  
I oktober efter den fantastiska säsongen för seniorerna hade vi en traditionsenlig 
gåsafotboll. I detta härliga höstväder anslöt ett gott gäng för att kämpa om första 
pris. Det grillades hamburgare och supporterna bjöds på kaffe och kanelbulle. 

 

 Vår stora dag, den 9 november hade vi invigning av vår nya träningsplan – Freja. 
Det var en väldigt god uppslutning trots 
att vi inte hade vädrets makter med oss. 
Det var en glädjens dag för Röstånga IS 
och den bestod av musik och aktiviteter 
för både barn och vuxna. 
Kioskverksamheten med grill och annat 
gott stod herrlaget och damlaget för. 

Den 16 november hade vi årets efterlängtade höstfest och den hölls på Magasinet 
i Billinge. Vi var uppemot 120 personer som nöjt av en härlig feststämning. Det var 
verkligen högt i tak hela kvällen med mycket sång, dans och musik.  
Kvällens huvudpersoner var både herrlaget och damlaget som hyllades för sin 
gemensamma prestation genom att placera sig i toppen av sina respektive serier 
och gå upp en division högre. 

 

Även vår väldigt 
uppskattade julavslutning 
för barnen och 
ungdomarna hade vi vid 
Karlsrobadet i Eslöv. 
Både barnen och 
föräldrarna njuter av bad 
och fika.  

 

 

 

 

 



 

 

Loppisgruppen 
Lördagen den 25 maj hade Röstånga IS 

loppisdag på Odenvallen. 

Vädret var ett perfekt loppisväder, varken 

för varmt eller för kallt och regnet höll sig 

borta. 

Det var många som kom till oss på 

Odenvallen och var sugna på att fynda 

bland alla loppor. När väl startskottet gick, 

fick alla funktionärer jobba hårt för att 

hinna ta betalt vid alla stationer, härligt 

kämpat. Även kiosken hade en flera meter lång kö, där våra 2 Nissar (Nisse och Nisse) fick det rejält 

svettigt vid grillen. 

Loppisgeneralen Stina Nilsson och övriga i loppiskommitteen, Christina Sjöström och Anna 

Haraldsson Jensen arbetade bakom kulisserna med bland annat insamling av loppissaker, packning, 

lagring, schemaläggning och organisering. Klubben känner en enorm tacksamhet till ALLA som skänkt 

loppor till oss, utan er hade vi inte kunnat ha denna dag som betyder väldigt mycket för vår 

verksamhet. Denna försäljningsaktivitet ger föreningen intäkter så att vi kan fortsätta att utveckla vår 

ungdoms- och seniorverksamhet. 

Sponsorgruppen 
Sponsoråret 2019 
Vi vill passa på att rikta ett stort tack till alla våra sponsorer. Tack vara er hjälp för det Röstånga IS 
framåt som är en ideell idrottsförening och möjliggör klubbens alla aktiviteter. 

Ett extra STORT TACK till de som bidragit till att vårt stora projekt Freja – konstgräsplanen, har blivit 
möjlig: 

Allmänna Arvsfonden 
Svalövs Kommun 
Svenska Fotbollsförbundet 
Akea 
UNI-sport 

Vi kommer att utveckla vårt 
samarbete med föreningens 
sponsorer och hoppas att framtida 
utbud kommer vara intressant för 
medlemmar som för allmänheten. 
 

 

 

 



 

 

Ekonomi 
Röstånga IS redovisar ett positivt resultat på 34 036kr, vilket är mycket glädjande med tanke på 

föreningens stora byggprojekt – Freja. 

Det ekonomiska resultatet av 2019 års verksamhet framgår i mer utförligare ekonomisk redovisning i 

bilagan ”Årsredovisning med resultat- och balansräkningar” 

Röstånga IS strävar efter att behålla en så god ekonomi som möjligt för att föreningens olika 

sektioner, kan ha möjlighet att träna och spela i vår klubb. 
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